
Referat af bestyrelsesmøde 08.08.2017. 

 
 
 
1. Personalesituation 
Nyt staldpersonale - Claus og Tine. De varetager ansvar for elevhest og daglig drift. 
Bestyrelsen har givet Tine tilladelse til at annoncer for hende virksomhed på matriklen. 
Anne-Marie overgår fra 14. aug. til ridefysioterapi. 
Lea er sygemeldt efter sommerferien og indtil videre 
 
2.  Fordelingsnøgle af midler indtjent ved div. frivillige arrangementer. 
De deltagende medlemmer råder over 75% af det indtjente. De skal melde minimum 2 forslag ind 
til bestyrelsen, som derefter vil beslutte, hvad det bliver. Skal der bruges flere penge end der er 
indtjent, vil pengene blive hensat, til der er penge nok.     
De resterende 25% råder bestyrelsen over, men forslag modtages gerne fra alle medlemmer.  
 
3. Prisstigning for elevrytter. 
Det undersøges om der skal foretages en regulering i prisen for undervisning fra 2018. 
 
4. Ønskeliste for nye tiltag/ forbedringer for RORK 
 
 1. Bageste stald ændres til sadelrum for elevheste med skabsplads til partryttere 
 2. Nuværende sadelrum for elevheste ændres til personalerum 
 3. Etablering af vand på folde 
 4. Etablering af sygefold 
 5. Etablering af løsdrift 
 6. Hal nr. 2  
 
5.  Halplan/ privatundervisning 
Der laves ny halplan fra undervisningsstart 
På den nye halplan vil der ikke være afsat specifik tid til privatundervisning.   
Der må ikke privatunderundervises, når der er ridefysioterapi eller elevundervisning.  
Vi opfordrer underviserne til at koordinere deres aktiviteter med hinanden, og til at skrive på FB 
evt. tavle, hvornår der undervises. Derved kan der tages hensyn til hinanden.   
 
       
  
 
 


